

目 次

华语社区词的典型性及其鉴定标准	邵敬敏, 刘宗保	(1)
新中国的语言规划及未来工作展望	桑哲	(8)
弱势特征的激活与“代词/名词+时间处所词”结构	张莹, 徐杰	(15)
副词能动意义的确定和提取	朱晓琴, 朱景松	(22)
主宾关联句、偏离成分及其词汇化问题	薛宏武, 闫梦月, 胡 憺	(29)
汉语主谓式复合词与非宾格动词假设	王铭宇	(37)
《祖堂集》中“有+人名+VP”构式的功能特征与历史演变	祁从舵	(43)
我国古代字典排检体例的演变研究	袁世旭, 王东海	(47)
汉文佛典与《集韵》疑难字研究	郑贤章, 姚 瑶	(53)
文字简化典型案例分析——以“几(幾)”为例	周伟良	(58)
山西山阴方言的[ʒəʔ]尾及其来源探析 ——兼与北方官话“儿”尾的来源比较	武玉芳, 范晓林	(62)
书讯 简讯		(7) (52) (61) 封底

Contents of Major Papers

The Typicality and Differential Criteria of Chinese Community Words	Shao Jingmin, Liu Zongbao	(1)
The Prospect of Language Program in PRC	Sang Zhe	(8)
Activation of Weak Features and the Construction of “Noun/Pronoun +Time/Place” Expressions	Zhang Ying, Xu Jie	(15)
The Identification and Extraction of the Active Meaning of Adverbs	Zhu Xiaoqin, Zhu Jingsong	(22)
The Relevant Subject-object Construction, its Constituent Diversion and Lexicalization	Xue Hongwu, Yan Mengyue, Hu Dan	(29)
The Morphology of Subject-predicate Compound Words in Chinese and the Unaccusative Hypothesis	Wang Mingyu	(37)
On the Functional Characteristics and Evolution of “you (有)+Person Names +VP” in <i>ZuTangJi</i>	Qi Congduo	(43)
The Evolution of Ancient Chinese Dictionary Referencing Method	Yuan Shixu, Wang Donghai	(47)
The Chinese Buddhist Scriptures and the Research into Difficult Words In <i>Jiyun</i>	Zheng Xianzhang, Yao Yao	(53)
Sample Analysis of the Simplification of Chinese Character——Taking 几(幾) as an Example	Zhou Weiliang	(58)
On the Sources of the Words with Suffix Zi (子) in <i>Shanyin</i> Dialect	Wu Yufang, Fan Xiaolin	(62)

本刊实行双向匿名审稿制度